



ADDENDA / ADDENDUM N° 3

**« Services de déménagement – Diverses locations »
« Moving services – Various locations »
N° de dossier / File # : 21301-16-2131074**

La date de fermeture des soumissions est reportée au 31 juillet 2015 14 :00hres.

Retirer : ANNEXE B- BASE DE PAIEMENT PROPOSEE

Insérer : ANNEXE B- BASE DE PAIEMENT PROPOSEE

ANNEXE B – BASE DE PAIEMENT PROPOSÉE

La base de paiement suivante s'appliquera à toute commande subséquente émise en vertu de l'offre à commande.

1.0 Services fournis à taux fixe basé sur le temps, jusqu'à un prix maximum :

Pour les services demandés par le Canada, le Canada paiera l'entrepreneur, jusqu'à concurrence du prix maximum, les heures réellement travaillées et tout produit livrable résultant conformément aux taux horaires fermes tout compris énoncés dans cette annexe, TPS / TVH en sus.

2.0 Taux

Taux horaires :

SEULS les services rendus seront payés. Les taux horaires s'appliquent au temps de travail productif sur place ce qui inclut entre autres la mobilisation, la démobilitation et le nettoyage. Les taux horaires ne s'appliquent pas au temps de repas, aux pauses non autorisées. Aucun surplus ne sera payé pour le temps de déplacement afin de se rendre sur le site (voir exception ci-dessous **).

Dépenses:

SEULES les dépenses facturées selon les taux soumis ci-dessus seront payées. Les taux soumis incluent TOUT ce qui est nécessaire à l'exécution des travaux conformément aux services attendus. Cela comprend entre autres : les frais et dépenses d'administration, le profit et/ou tous autres frais nécessaires à la prestation des services.

**BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Période ferme : Dès l'octroi du contrat au 30 septembre 2016**

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.1	Taux horaire pour 2 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	100	_____ \$
.2	Taux horaire pour 3 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	80	_____ \$



BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Période ferme : Dès l'octroi du contrat au 30 septembre 2016

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.3	Taux horaire pour 4 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.4	Taux horaire pour 5 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.5	Taux horaire pour 6 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.6	Taux horaire pour personne additionnelle (chauffeur) avec camion additionnel entre 24 pi et 42 pi au total*	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.7	Taux horaire pour personne additionnelle (déménageur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.8	Taux horaire pour personne additionnelle (contremaître, superviseur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.9	Taux horaire pour personne additionnelle (installateur pour démonter et installer le mobilier, surfaces, panneaux d'écrans, postes de travail-mobiliers de système)	Hr	_____ \$	20	_____ \$
.10	Entreposage (location par pi ² par mois)	pi ² /mois	_____ \$	200	_____ \$
.11	Matériel et pièces au coûtant, plus un pourcentage de profit de % à l'exclusion des taxes applicables.	%	_____ %	5 000.00\$	_____ \$
.12	**Taux horaire pour déplacement (inclus main-d'œuvre, camion, essence, etc.)	Hr	_____ \$	3	_____ \$
Total – Période ferme :					_____ \$

**** Aucun temps de déplacement ne sera payé si pour le total de chaque trajet (du lieu de l'entrepreneur au lieu de cueillette, du lieu de cueillette au lieu de livraison et du lieu de livraison au lieu de l'entrepreneur) ne dépasse pas 150 km. Si le total dépasse 150 km, l'équivalent de 3 heures au taux horaire pour déplacement de l'item .12 sera accordé. Pour fin de référence et paiement, le SCC utilisera Google Maps.**

***L'adresse du 3 Place Laval ne peut accueillir un camion de plus de 42 pieds au total.**

Prix total estimatif

** LES QUANTITÉS ESTIMATIVES SONT INDIQUÉES À TITRE DE RÉFÉRENCE POUR FINS DE L'ÉVALUATION DES SOUMISSIONS.*



3.0 Options de prolongation de la période de l'offre à commandes :

Sous réserve d'exercer l'option de prolonger la période de l'offre à commandes, conformément à l'article 4.2 de l'offre à commandes initiale, Options de prolongation de l'offre à commandes, l'entrepreneur sera payé au taux horaire ferme tout inclus, d'après le tableau suivant, TPS / TVH en sus, pour effectuer tous les travaux et services exigés relativement à toute commande subséquente émise suite à la prolongation de l'offre à commandes.

Taux horaires :

SEULS les services rendus seront payés. Les taux horaires s'appliquent au temps de travail productif sur place ce qui inclut entre autres la mobilisation, la démobilitation et le nettoyage. Les taux horaires ne s'appliquent pas au temps de repas, aux pauses non autorisées. Aucun surplus ne sera payé pour le temps de déplacement afin de se rendre sur le site (voir exception ci-dessous **).

Dépenses:

SEULES les dépenses facturées selon les taux soumis ci-dessus seront payées. Les taux soumis incluent TOUT ce qui est nécessaire à l'exécution des travaux conformément aux services attendus. Cela comprend entre autres : les frais et dépenses d'administration, le profit et/ou tous autres frais nécessaires à la prestation des services.

BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 1 : Du 1^{er} octobre 2016 au 30 septembre 2017

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.1	Taux horaire pour 2 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	100	_____ \$
.2	Taux horaire pour 3 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	80	_____ \$
.3	Taux horaire pour 4 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.4	Taux horaire pour 5 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.5	Taux horaire pour 6 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.6	Taux horaire pour personne additionnelle (chauffeur) avec camion additionnel entre 24 pi et 42 pi au total*	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.7	Taux horaire pour personne additionnelle (déménageur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.8	Taux horaire pour personne additionnelle (contremaître, superviseur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$



BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 1 : Du 1^{er} octobre 2016 au 30 septembre 2017

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.9	Taux horaire pour personne additionnelle (installateur pour démonter et installer le mobilier (surfaces, panneaux d'écrans, postes de travail-mobiliers de système)	Hr	_____ \$	20	_____ \$
.10	Entreposage (location par pi ² par mois)	pi ² /mois	_____ \$	200	_____ \$
.11	Matériel et pièces au coûtant, plus un pourcentage de profit de % à l'exclusion des taxes applicables.	%	_____ %	5 000.00\$	_____ \$
.12	**Taux horaire pour déplacement (inclus main-d'œuvre, camion, essence, etc.)	Hr	_____ \$	3	_____ \$
Total – Option 1 :					_____ \$

**** Aucun temps de déplacement ne sera payé si pour le total de chaque trajet (du lieu de l'entrepreneur au lieu de cueillette, du lieu de cueillette au lieu de livraison et du lieu de livraison au lieu de l'entrepreneur) ne dépasse pas 150 km. Si le total dépasse 150 km, l'équivalent de 3 heures au taux horaire pour déplacement de l'item .12 sera accordé. Pour fin de référence et paiement, le SCC utilisera Google Maps.**

***L'adresse du 3 Place Laval ne peut accueillir un camion de plus de 42 pieds au total.**

BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 2 : Du 1^{er} octobre 2017 au 30 septembre 2018

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.1	Taux horaire pour 2 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	100	_____ \$
.2	Taux horaire pour 3 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	80	_____ \$
.3	Taux horaire pour 4 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.4	Taux horaire pour 5 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$



BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 2 : Du 1^{er} octobre 2017 au 30 septembre 2018

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.5	Taux horaire pour 6 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.6	Taux horaire pour personne additionnelle (chauffeur) avec camion additionnel entre 24 pi et 42 pi au total*	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.7	Taux horaire pour personne additionnelle (déménageur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.8	Taux horaire pour personne additionnelle (contremaître, superviseur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.9	Taux horaire pour personne additionnelle (installateur pour démonter et installer le mobilier (surfaces, panneaux d'écrans, postes de travail-mobiliers de système)	Hr	_____ \$	20	_____ \$
.10	Entreposage (location par pi ² par mois)	pi ² /mois	_____ \$	200	_____ \$
.11	Matériel et pièces au coûtant, plus un pourcentage de profit de % à l'exclusion des taxes applicables.	%	_____ %	5 000.00\$	_____ \$
.12	**Taux horaire pour déplacement (inclus main-d'œuvre, camion, essence, etc.)	Hr	_____ \$	3	_____ \$
Total – Option 2 :					_____ \$

**** Aucun temps de déplacement ne sera payé si pour le total de chaque trajet (du lieu de l'entrepreneur au lieu de cueillette, du lieu de cueillette au lieu de livraison et du lieu de livraison au lieu de l'entrepreneur) ne dépasse pas 150 km. Si le total dépasse 150 km, l'équivalent de 3 heures au taux horaire pour déplacement de l'item .12 sera accordé. Pour fin de référence et paiement, le SCC utilisera Google Maps.**

***L'adresse du 3 Place Laval ne peut accueillir un camion de plus de 42 pieds au total.**

BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 3 : Du 1^{er} octobre 2018 au 30 septembre 2019

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.1	Taux horaire pour 2 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	100	_____ \$



BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 3 : Du 1^{er} octobre 2018 au 30 septembre 2019

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
.2	Taux horaire pour 3 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	80	_____ \$
.3	Taux horaire pour 4 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.4	Taux horaire pour 5 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.5	Taux horaire pour 6 personnes incluant un (1) camion entre 24 pi et 42 pi au total* et tout l'équipement nécessaire pour exécuter les travaux	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.6	Taux horaire pour personne additionnelle (chauffeur) avec camion additionnel entre 24 pi et 42 pi au total*	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.7	Taux horaire pour personne additionnelle (déménageur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.8	Taux horaire pour personne additionnelle (contremaître, superviseur)	Hr	_____ \$	30	_____ \$
.9	Taux horaire pour personne additionnelle (installateur pour démonter et installer le mobilier (surfaces, panneaux d'écrans, postes de travail-mobiliers de système)	Hr	_____ \$	20	_____ \$
.10	Entreposage (location par pi ² par mois)	pi ² /mois	_____ \$	200	_____ \$
.11	Matériel et pièces au coûtant, plus un pourcentage de profit de % à l'exclusion des taxes applicables.	%	_____ %	5 000.00\$	_____ \$
.12	**Taux horaire pour déplacement (inclus main-d'œuvre, camion, essence, etc.)	Hr	_____ \$	3	_____ \$
Total – Option 3 :					_____ \$
Grand total – Année ferme, option 1, option 2 et option 3 :					_____ \$

**** Aucun temps de déplacement ne sera payé si pour le total de chaque trajet (du lieu de l'entrepreneur au lieu de cueillette, du lieu de cueillette au lieu de livraison et du lieu de livraison au lieu de l'entrepreneur) ne dépasse pas 150 km. Si le total dépasse 150 km, l'équivalent de 3 heures au taux horaire pour déplacement de l'item .12 sera accordé. Pour fin de référence et paiement, le SCC utilisera Google Maps.**



**BORDEREAU DE SOUMISSION
SERVICES TECHNIQUES – RÉGION DU QUÉBEC
Services de déménagement – Diverses locations
Option 3 : Du 1^{er} octobre 2018 au 30 septembre 2019**

Item	Description	Unité de mesure	Prix unitaire	Quantité estimative	Prix estimatif
------	-------------	-----------------	---------------	---------------------	----------------

***L'adresse du 3 Place Laval ne peut accueillir un camion de plus de 42 pieds au total.**

4.0 TVH / TPS

Dans l'offre à commandes, tous les prix et toutes les sommes ne comprennent pas la taxe sur les produits et services (TPS), ni la taxe sur la vente harmonisée (TVH), selon le cas, à moins d'indication contraire. La TPS / TVH, s'ajoute au prix mentionné et sera payée par le Canada.

Toutes autres clauses et conditions demeurent inchangées.

Closing date for the Bid solicitation has been extended to July 31, 2015 at 2 P.M.

REMOVE: ANNEX B - BASIS OF PAYMENT
INSERT: ANNEX B - BASIS OF PAYMENT

The following basis of payment will apply to any call-up issued against this Standing Offer.

1.0 Services Provided with a Fixed Time Rate to a Maximum Price:

For services requested by Canada, Canada will pay the Contractor up to the Maximum Price, for actual time worked and any resulting deliverables in accordance with the firm all-inclusive hourly rates set in this Annex, GST/HST extra.

2.0 Rates

Hourly rates:

ONLY those services rendered will be paid for. Hourly rates apply to on-site productive work time, which includes but is not limited to mobilization, demobilization and cleanup. Hourly rates do not apply to meal times or unauthorized breaks. No payment will be made for travel time to the site (see exception below **).

Expenses:

ONLY those expenses invoiced at the above bid rates will be paid. Bid rates include EVERYTHING that is necessary to perform the work in accordance with expected services. This includes, among other things: administration fees and expenses profit and/or any other necessary service delivery expenses.

**TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Fixed period: As soon as the contract is awarded on September 30, 2016**

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.1	Hourly rate for two (2) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	100	\$ _____



TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations

Fixed period: As soon as the contract is awarded on September 30, 2016

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.2	Hourly rate for three (3) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	80	\$ _____
.3	Hourly rate for four (4) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.4	Hourly rate for five (5) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.5	Hourly rate for six (6) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.6	Hourly rate for additional person (driver) with additional truck between 24 ft and 42 ft overall*	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.7	Hourly rate for additional person (mover)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.8	Hourly rate for additional person (foreman, supervisor)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.9	Hourly rate for additional person (installer to dismantle and set up furniture, surfaces, screen panels, work stations/system furniture)	Hr	\$ _____	20	\$ _____
.10	Storage (rental per square foot per month)	ft ² /month	\$ _____	200	\$ _____
.11	Materials and parts at cost, plus a percentage of the profit, excluding applicable taxes.	%	_____ %	\$5,000	\$ _____
.12	** Hourly rate for travel (included labor, truck, fuel, etc.)	Hr	\$ _____	3	\$ _____
Total – Fixed period:					\$ _____

**** No travel time will be paid for if the total of each path (from contractor’s place to the pickup location, from the pickup location to the delivery location and from the delivery location to the contractor’s place) does not exceed 150 km. If the total exceeds 150 km, the equivalent of 3 hours at the hourly rate mentioned at item .12 will be granted. For reference purposes and payment, CSC will use Google Maps.**

***The address 3 Place Laval cannot accommodate a truck over 42 feet in total length.**

Estimated total price

**Estimated quantities are provided as a reference and are for bid evaluation purposes only.*



3.0 Options to Extend the Standing Offer Period:

Subject to the exercise of the option to extend the period of the Standing Offer in accordance with Article 4.2 of the original Standing Offer, Options to extend the Standing Offer, the Contractor will be paid the firm, all inclusive hourly rate in accordance with the following table, GST or HST extra, to complete all the work and services required for any call-up issued after the extension of the Standing Offer.

Hourly rates:

ONLY those services rendered will be paid for. Hourly rates apply to on-site productive work time, which includes but is not limited to mobilization, demobilization and cleaning. Hourly rates do not apply to meal times or unauthorized breaks. No payment will be made for travel time to the site (see exception below **).

Expenses:

ONLY those expenses invoiced at the above bid rates will be paid. Bid rates include EVERYTHING that is necessary to perform the work in accordance with expected services. This includes, among other things: administration fees and expenses profit and/or any other necessary service delivery expenses.

**TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Option #1: from October 1, 2016 to September 30, 2017**

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.1	Hourly rate for two (2) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	100	\$ _____
.2	Hourly rate for three (3) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	80	\$ _____
.3	Hourly rate for four (4) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.4	Hourly rate for five (5) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.5	Hourly rate for six (6) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.6	Hourly rate for additional person (driver) with additional truck between 24 ft and 42 ft overall*	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.7	Hourly rate for additional person (mover)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.8	Hourly rate for additional person (foreman, supervisor)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.9	Hourly rate for additional person (installer to dismantle and set up furniture, surfaces, screen panels, work stations/system furniture)	Hr	\$ _____	20	\$ _____
.10	Storage (rental per square foot per month)	ft ² /month	\$ _____	200	\$ _____



TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Option #1: from October 1, 2016 to September 30, 2017

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.11	Materials and parts at cost, plus a percentage of the profit, excluding applicable taxes.	%	_____ %	\$5,000	\$ _____
.12	** Hourly rate for travel (included labor, truck, fuel, etc.)	Hr	\$ _____	3	\$ _____
Total – Option #1:					\$ _____

**** No travel time will be paid for if the total of each path (from contractor’s place to the pickup location, from the pickup location to the delivery location and from the delivery location to the contractor’s place) does not exceed 150 km. If the total exceeds 150 km, the equivalent of 3 hours at the hourly rate mentioned at item .12 will be granted. For reference purposes and payment, CSC will use Google Maps.**

***The address 3 Place Laval cannot accommodate a truck over 42 feet in total length.**

TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Option #2: from October 1, 2017 to September 30, 2018

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.1	Hourly rate for two (2) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	100	\$ _____
.2	Hourly rate for three (3) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	80	\$ _____
.3	Hourly rate for four (4) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.4	Hourly rate for five (5) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.5	Hourly rate for six (6) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.6	Hourly rate for additional person (driver) with additional truck between 24 ft and 42 ft overall*	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.7	Hourly rate for additional person (mover)	Hr	\$ _____	30	\$ _____



TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Option #2: from October 1, 2017 to September 30, 2018

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.8	Hourly rate for additional person (foreman, supervisor)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.9	Hourly rate for additional person (installer to dismantle and set up furniture, surfaces, screen panels, work stations/system furniture)	Hr	\$ _____	20	\$ _____
.10	Storage (rental per square foot per month)	ft ² /month	\$ _____	200	\$ _____
.11	Materials and parts at cost, plus a percentage of the profit, excluding applicable taxes.	%	_____ %	\$5,000	\$ _____
.12	** Hourly rate for travel (included labor, truck, fuel, etc.)	Hr	\$ _____	3	\$ _____
Total – Option#2:					\$ _____

**** No travel time will be paid for if the total of each path (from contractor's place to the pickup location, from the pickup location to the delivery location and from the delivery location to the contractor's place) does not exceed 150 km. If the total exceeds 150 km, the equivalent of 3 hours at the hourly rate mentioned at item .12 will be granted. For reference purposes and payment, CSC will use Google Maps.**

***The address 3 Place Laval cannot accommodate a truck over 42 feet in total length.**

TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Option #3: from October 1, 2018 to September 30, 2019

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.1	Hourly rate for two (2) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	100	\$ _____
.2	Hourly rate for three (3) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	80	\$ _____
.3	Hourly rate for four (4) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.4	Hourly rate for five (5) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____



TENDER SHEET
TECHNICAL SERVICES – QUEBEC REGION
Moving services – Various locations
Option #3: from October 1, 2018 to September 30, 2019

Item	Description	Unit of measurement	Unit price	Estimated quantity	Estimated price
.5	Hourly rate for six (6) people , including one (1) truck between 24 ft and 42 ft overall* and all necessary equipment to perform the work	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.6	Hourly rate for additional person (driver) with additional truck between 24 ft and 42 ft overall*	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.7	Hourly rate for additional person (mover)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.8	Hourly rate for additional person (foreman, supervisor)	Hr	\$ _____	30	\$ _____
.9	Hourly rate for additional person (installer to dismantle and set up furniture, surfaces, screen panels, work stations/system furniture)	Hr	\$ _____	20	\$ _____
.10	Storage (rental per square foot per month)	ft ² /month	\$ _____	200	\$ _____
.11	Materials and parts at cost, plus a percentage of the profit, excluding applicable taxes.	%	_____ %	\$5,000	\$ _____
.12	** Hourly rate for travel (included labor, truck, fuel, etc.)	Hr	\$ _____	3	\$ _____
Total – Option #3:					\$ _____
Grand total – Firm year, option #1, option #2 and option #3:					\$ _____

**** No travel time will be paid for if the total of each path (from contractor’s place to the pickup location, from the pickup location to the delivery location and from the delivery location to the contractor’s place) does not exceed 150 km. If the total exceeds 150 km, the equivalent of 3 hours at the hourly rate mentioned at item .12 will be granted. For reference purposes and payment, CSC will use Google Maps.**

***The address 3 Place Laval cannot accommodate a truck over 42 feet in total length.**

4.0 HST or GST

All prices and amounts of money in the Standing Offer are exclusive of Goods and Services Tax (GST) or Harmonized Sales Tax (HST), as applicable, unless otherwise indicated. The GST or HST, whichever is applicable, is extra to the price herein and will be paid by Canada.

All other terms and conditions remain unchanged.